

William R. Hite, Jr., Ed.D.
Superintendent

ថ្ងៃទី២៥ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០២២

ជូនចំពោះ គ្រួសារទាំងអស់របស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី៖

បន្ទាប់ពីបានពិចារណាយ៉ាងល្អិតល្អន់ យើងបានសម្រេចចិត្តពន្យារពេលក្នុងការចាប់ផ្តើមម៉ោងចូលរៀន យឺតពេល នៅវិទ្យាល័យ និង អនុវិទ្យាល័យ/វិទ្យាល័យ (ដែលបង្រៀនថ្នាក់ទី 6-12, 7-12 និង 8-12) របស់យើងទាំងអស់ សម្រាប់ឆ្នាំសិក្សាក្រោយ។ **សាលាទាំងអស់នឹងអាចរក្សាកាលវិភាគសាលាបច្ចុប្បន្ន របស់ពួកគេ សម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា 2022-2023** ដើម្បីផ្តល់នូវស្ថិរភាពដែលត្រូវការជាចាំបាច់សម្រាប់សិស្ស បុគ្គលិក និងក្រុមគ្រួសាររបស់យើង ក្នុងអំឡុងពេលដ៏លំបាកនេះ។

នៅរដូវស្លឹកឈើជ្រុះ ឆ្នាំ 2021 ក្រសួងអប់រំបានចាប់ផ្តើមវិធីសាស្ត្រតាមដំណាក់កាល ក្នុងការកំណត់ ស្តង់ដារនៃការចាប់ផ្តើមម៉ោងចូលរៀន និងម៉ោងចេញពីរៀនប្រចាំថ្ងៃ សម្រាប់សាលារបស់ក្រសួងអប់រំ។ ការរៀបចំកាលវិភាគសាលាឱ្យមានស្តង់ដារ ត្រូវបានរៀបចំឡើងដើម្បីកាត់បន្ថយពេលវេលាដែលសិស្ស ត្រូវចំណាយក្នុងការជិះរថយន្ត ជួយធ្វើយ៉ាងណាឱ្យរថយន្តដឹកសិស្សមកទាន់ពេលវេលាបានញឹកញាប់ ហើយទីបំផុត ស្របតាមការណែនាំរបស់ វិទ្យាស្ថាននៃពេទ្យកុមារអាមេរិកាំង [American Academy of Pediatrics (AAP)] ដែលសិស្សធំៗចាប់ផ្តើមចូលរៀនយឺតពេល ដើម្បីផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវឱកាសដើម្បី គេងឱ្យបានច្រើនតាមដែលពួកគេត្រូវការ ត្រូវគេងឱ្យបានប្រហែល ៧ ម៉ោង/មិនងងុយគេងក្នុងអំឡុង ពេលប្រហែល ៧ ម៉ោង។

ផែនការដំបូងរបស់យើងសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា 2022-2023 គឺសម្រាប់វិទ្យាល័យទាំង 56 របស់ក្រសួងអប់រំ និង អនុវិទ្យាល័យ/វិទ្យាល័យ ដើម្បីប្តូរទៅម៉ោង ៩ ព្រឹក នៃកាលវិភាគសាលា។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ ដោយ ដូចជាក្រសួងអប់រំទូទាំងប្រទេស យើងនៅតែបន្តខ្វះខាតអ្នកបើកបររថយន្តដឹកសិស្ស ហើយមិន អាចគាំទ្រដល់ការផ្លាស់ប្តូរសម្រាប់សាលាទាំង 56 នោះដោយយុត្តិធម៌បាន។ យើងក៏ដឹងដែរថា សិស្ស បុគ្គលិក និងក្រុមគ្រួសាររបស់យើង នៅតែខិតខំប្រឹងប្រែងដើម្បីទាមទារនូវភាពស្ថិរភាព និងស្ថេរភាព ឡើងវិញ នៅពេលដែលយើងបន្ត ទទួលបានវិញនូវពេលវេលាដែលបានបាត់បង់ នៅពេលដែលអគារ សិក្សាត្រូវបានបិទ។ រៀនរស់នៅក្នុងវត្តមាននៃជំងឺរាតត្បាតដែលផ្លាស់ប្តូរជាបន្ត។ ហើយត្រូវរកផ្លូវដោះស្រាយនូវការប៉ះទង្គិចផ្សេងៗជាច្រើនក្នុង តំបន់ ប្រទេស និងសកលលោក។ ការពន្យារពេលក្នុងការ ចាប់ផ្តើមម៉ោងចូលរៀនយឺតពេលសម្រាប់កាលវិភាគសាលា គឺជារឿងដែលគួរធ្វើនៅពេលនេះ។ ក្រុម

ដឹកនាំសាលាដែលចង់ដំណើរការទៅមុខជាមួយនឹងកាលវិភាគសាលាដែលបានកែសម្រួលសម្រាប់រដូវ
ស្លឹកឈើជ្រុះ អាចដាក់សំណើសម្រាប់ការពិចារណា។

យើងនៅតែប្តេជ្ញាចិត្តយ៉ាងពេញទំហឹងចំពោះគោលដៅចុងក្រោយរបស់យើង ក្នុងការផ្លាស់ប្តូរម៉ោងចាប់
ផ្តើមចូលរៀនរបស់ វិទ្យាល័យ និង អនុវិទ្យាល័យ/វិទ្យាល័យ ទាំងអស់របស់យើង ដែលស្របតាមការ
ណែនាំរបស់ វិទ្យាស្ថាននៃពេទ្យកុមារអាមេរិកាំង។ យើងនឹងបន្តអនុវត្តយុទ្ធសាស្ត្រដែលបង្កើនការប្រកួត
ប្រជែងរបស់យើង នៅពេលដែលយើងជ្រើសរើសអ្នកបើកបររថយន្តសាលាយ៉ាងសកម្ម រហូតដល់ឆ្នាំ
សិក្សាខាងមុខ ដោយមានគោលដៅផ្លាស់ប្តូរសាលាទាំងនេះទៅម៉ោងដែលចាប់ផ្តើមយឺតពេល សម្រាប់
ឆ្នាំសិក្សា 2023-2024 នៅពេលដែលយើងមានបុគ្គលិកដឹកជញ្ជូនសិស្សរបស់យើងគ្រប់គ្រាន់។

សូមអរគុណចំពោះការអត់ធ្មត់ និងភាពជាដៃគូ ក្នុងការអប់រំកូនរបស់លោកអ្នក។ ប្រសិនបើលោកអ្នក
មានសំណួរ ឬការបារម្ភអ្វី សូមទាក់ទងសាលារបស់កូនលោកអ្នក។

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ



William R. Hite Jr., Ed.D.
អគ្គនាយកនៃក្រសួងអប់រំ
ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ